

水龙头卫浴洁具配件下水器，塑料面盆下水器，购多可优惠！

产品名称	水龙头卫浴洁具配件下水器，塑料面盆下水器， 购多可优惠！
公司名称	王伟剑（个体经营）
价格	2.00/个
规格参数	型号:塑料皮塞型 规格:60*180 形式:多款供选
公司地址	中国 浙江 台州市 椒江上洋桥水暖市场六排7号
联系电话	86 0576 82745636

产品详情

型号	塑料皮塞型	规格	60*180
形式	多款供选	类型	皮塞
材质	塑料	品牌	ZOHO

下水器是指浴缸，面盆等的排水装置。按类型可分为弹跳下水和翻盖下水等。按材质可分为全铜下水，不锈钢下水，塑料下水等。按用途可分为浴缸下水，面盆下水等。

下水器的选择：这个要看面盆是否有溢出口，如果有应该选择带有开口的下水器。如果没有应该选择没有开口的下水器

买家须知

1、本店所售龙头一般为冷热水龙头，所含进水管均为50cm长，如有特殊要求，请提前说明。2、如果龙头里面有少量水，属正常现象，因为龙头出厂前经过高水压测试，确保滴水不漏。3、仿古龙头表面经过仿旧处理，会在龙头表面出现不规则旧斑，属于正常现象。4、收货时请当面检查签收，如有破损，请拒绝签收，并及时与本店联系。5、产品显示图为拍摄或电脑显示等原因，会出现色差或大小错觉，请以实物产品、实物规格为准。6、买家购买商品后：本店会在（1~2个工作日内发出）如：缺货等特殊情况，本店会及时与买家联系。（请买家在购物后，电话保持开机状态）。

本店已加入“消费者保障服务”和“七天无理由退换货”服务!

收到商品后，七天内，可以自付来回邮费，无理由退换货，前提是商品没有使用过，不影响我们二次销售。七天后，不得以“这款商品不适合我”，“跟我想象的不太一样”等理由要求退换货。为此，在购买的时候，可以多和我们交流来了解商品，仔细阅读“宝贝描述”并结合图片来尽可能多的了解商品的样式，颜色，尺寸等因素，以避免双方不必要的损失，耽误了您家的装修可不好哦。

从本公司购买的产品，凡是非人为因素造成的质量问题，可无条件退、换货，卖家承担往返运输费用。

如因安装不当造成物品损坏我们可以协商解决！

本公司所售产品三个月内包换，五年内包修，终身跟踪服务！

塑料面盆下水器

本公司主要经营广东中豪卫浴,阀芯等。公司秉承"顾客至上，锐意进取"的经营理念，坚持"客户第一"的原则为广大客户提供优质的服务。欢迎惠顾！公司网址www.zhonghao-faucet.com

device is the water bath, basin and other drainage devices. spring water can be divided by type and flip into the water and so on. press material can be divided into the water full of copper, stainless steel water, plastic water and so on. can be divided into bath water by end-use, basin water and so on.

water for the selection: this depends on whether there is overflow basin export, if the water should be chosen with the opening device. if you do not open the water should be no device selected

buyer tips

1, the leading restaurant for sale is generally hot and cold taps, contained in the inlet are 50cm long, if there are special requirements, please explain in advance.2, if there are small amount of water faucet is a normal phenomenon, because the leading high-pressure tests before delivery to ensure leak proof.3, distressed antique faucet surface after treatment, the surface will be irregular at the head of the old spot, is a normal phenomenon.4, receipt, please check the sign face to face and, if damaged, please refuse to sign, and timely contact with the restaurant.5, product display or computer display during the shooting and other reasons, there will be color or size of the illusion, with the physical products, physical specifications shall prevail.6, the buyer after the purchase of goods: the shop will be (1 to 2 working days to issue) such as: out of stock and other special circumstances, this shop will promptly contact with the buyer. (please buyers shopping, telephone and power state).

our joined the "consumer protection service" and "seven days of no reason to return" service!

after receipt of goods, within seven days, you can pay return postage, no reason to return, provided that the goods are not used, does not affect our secondary sales. after seven days, not to "this product is not for me", "not the same as i expected" and other reasons required return. to this end, in the purchase, they can communicate with us more to understand the products, carefully read the "baby description" and combining images to understand the products as much as possible the style, color, size and other factors, in order to avoid unnecessary loss of the two sides, delays in the renovation of your home may ay.

products purchased from the company, any quality problems caused by non-human factors, unconditional refund, replacement, the seller bear the cost of transport.

items as a result of damage caused by improper installation can be resolved through consultation!

the company sold products replacement within three months, five years, repair, life-long follow-up service!

plastic basin water control

the company mainly engaged in guangdong hao sanitary ware, valve core and so on. companies adhering to the "customer first, forge ahead" business philosophy, the "customers first" principle to provide our customers with quality service. welcome! [websitewww.zhonghao-faucet.com](http://www.zhonghao-faucet.com)

